
Strah pred politiko konfliktov
Luka Koper Jovičič: Tak statut je diskriminatoren do zaposlenih - Antolovič: Mišic
naj ostane v upravi, ker je bilo v zadnjem času preveč zamenjav vodstev
Koper - »Predstavniki Sloven-
ske odškodninske družbe so v
Luko prišli kot kavbojci, da bi
si vzeli nekaj, kar jim po de-
mokratičnih načelih ne pripa-
da. V zakonu piše, da zapo-
sleni soodločamo in da bi celo
lahko imeli do polovice števi-
la članov v NS. To so sanje za
to državo,« je po skupščini de-
jal Mladen Jovičič, predstavnik
sindikata žerjavistov in član
nadzornega sveta (NS) v Luki.
BORIS ŠULIGOJ
Zaposlene je najbolj prizadela spre-
memba statuta, po kateri delavski
direktor nima več pooblastil za
enakopravno zastopanje družbe.
V upravi lahko le zastopa in pred-
stavlja interese delavcev glede ka-
drovskih in socialnih vprašanj.
Nadzorni svet lahko predčasno od-
pokliče tudi delavskega direktorja iz
razlogov, ki so določeni v zakonu,«
je po novem določeno v statutu, če-
mur nasprotujejo zaposleni. Zaradi
teh sprememb in zaradi določila, da
mora pri imenovanju ali odpoklicu
članov uprave, predsednika in de-
lavskega direktorja v nadzornem
svetu obvezno sodelovati tudi pred-
sednik NS, so predstavniki malih
delničarjev napovedali izpodbojne
tožbe. Mladen Jovičič je na skup-
ščini izjavil, da se je večinski lastnik
s tem odločil za politiko konfliktov
in diskriminatornih odnosov do
zaposlenih. »Strah me je, da taka
sprememba ne prinaša družbi nič
dobrega,« je dejal Jovičič.

Gašpar Gašpar Mišic je ob spre-
membah statuta izrazil pomisleke:
»Imam pomisleke ob spremembah
zato, ker so prav delavci v zadnjih
letih odločilno opozorili na nepra-
vilnosti in izčrpavanje podjetja ter
s tem pomembno pripomogli k
spremembam in sedanjemu ureja-
nju ter sanaciji poslovanja družbe.
Vsako zavračanje delavcev in lo-
kalne skupnosti pomeni za poslo-
vanje pristanišča stagnacijo, saj ne
omogoča razvoja,« je dejal Mišic, ki
ne nasprotuje spremembam glede
zahtevane izobrazbe in delovnih iz-
kušenj. Obeh teh pogojev Mišic ne
izpolnjuje.

Včerajšnje spremembe statuta

omogočajo tudi zaposlitev proku-
rista, ki bi družbo zastopal skupaj
s predsednikom uprave. Prokurist
naj bi lastnikom pomagal v primeru
kadrovskih zapletov. Marko Rems je
kot član uprave odstopil. Zato bodo
morali nadzorniki v kratkem poi-
skati še dva člana uprave: za finance
in trženje.

Žare Sajič iz Soda je potrdil, da
bo Rado Antolovič upravičen do po-
tnih stroškov (torej tudi do letalske
vozovnice) za vsako sejo nadzorne-
ga sveta. Na pripombo, da gre za vi-
soke stroške, je Sajič odgovoril: »Ne
bi komentiral. Gre za kompetentne-
ga strokovnjaka, ki je dobrodošel in
bo pomembno prispeval dodano
vrednost pn delovanju nadzornega
sveta. Drugi pomisleki so odveč.«
Rado Antolovič je za Finance pove-
dal, da bi Mišica pustil v upravi, ker
je bilo v zadnjem času preveč zame-
njav vodstev, postavil pa bi mu jasne
finančne, tehnične in operativne ci-
lje, ki bi jih moral doseči.

Včeraj popoldne se je v Gledali-
šču Koper na zboru za pristanišče
sestalo približno 50 članov društva
upokojenih delavcev Luke Koper in
sindikata žerjavistov ter drugih Ko-
prčanov, ki so nasprotovali zmanj-
ševanju soupravljanja zaposlenih.
Prepričani so, da so se državni la-
stniki doslej slabše izkazali kot za-
posleni, ki so veliko več naredili za
rezultate in razvoj podržavljenega
pristanišča. Zbor ni bil tako glasen,
kot bi bil, če se država in lokalna
skupnost pred tem ne bi dogovorili
za odločanje na včerajšnji skupščini
za člane nadzornega sveta.

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.

Tema: mali delničarji
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Prvič so v nadzornem svetu Luke Koper tri ženske: Elena Tvvrdv, dekanja fakultete za pomorstvo in promet, Alen-
ka Žnidaršič Kranjc, izvršna direktorica Skupine Prva, in Sabina Mozetič, direktorica koprske občinske uprave.

CILJI NOVEGA PREDSEDNIKA UPRAVI
Gašpar Gašpar Mišičje na skupščini predstavil svoje delo v prvem
mesecu. Povedal je, daje razkril veliko primerov neskrbnega ravnanja z
denarjem in naložbami, in izrazil svoje dvome o tem, da bi jim z odško-
dninskimi tožbami uspelo povrniti škodo, ki jo zahtevajo od prejšnjih
uprav in nadzornikov. V zadnjih treh letih je Luka za sodne takse in
odvetniške storitve plačala več kot pol milijona evrov. Tudi če bi bili vsi
tožbeni zahtevki uspešni, je vprašanje, ali bi jim z izvršbami uspelo dobiti
povrnjen denar za sodne takse, ker toženi nimajo omembe vrednega
premoženja. Tožbe zato po njegovem mnenju niso smiselne. Mišic je
predstavil tudi svoje načrte o treh vhodih v Luko, podaljševanja dveh
pomolov in napovedal, da bo sedanji tir ozko grlo še pred ietom 2018
ter da bi z malo dobre volje in z več komunikacije s poslovnimi partnerji
lahko za 30 odstotkov povečali pretovor.
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